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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

 

 

KALLELSE TILL ÅRSMÖTEN 
 

Söndagen den 23 augusti 2020 kl. 10.00 
 

på Björnnässtrands badstrand 

 

Vi börjar som vanligt med Vägsamfällighetens årsmöte, och efter en 

kort fikapaus fortsätter vi med Tomtägareföreningens årsmöte. 

 

Om en fastighet är förhindrat i att deltaga, kan rösträtt som vanligt 

utövas genom ombud via fullmakt. En mall till fullmakt finns att ladda 

ner på hemsidan www.bjornnas.se om det skulle behövas. 

Kom ihåg att ett ombud bara kan representera EN annan fastighet via 

fullmakt. 

För att skydda våra medlemmar och hålla sig till 

Folkhälsomyndighetens rekommendationer, ber styrelsen om att 

man begränsar antalet deltagare genom att bara skicka EN 

representant per tomt om det är möjligt. 

 

Välkomna önskar styrelserna! 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Årsmöte - Söndag den 23 augusti 2020 

Förslag till dagordning 
 

 

1. Björnnäs Vägsamfällighets årsmöte öppnas 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

3. Val av två justerare, tillika rösträknare 

4. Upprop och fastställande av röstlängd 

5. Frågan om kallelse till mötet skett enligt stadgarna 

6. Godkännande av dagordningen 

7. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse (Bilaga V1) 

8. Kassörens rapport, resultat- och balansräkning (Bilaga V2) 

9. Revisionsberättelse och fråga om ansvarsfrihet för styrelsen (Bilaga 

V3) 

10. Inkomna motioner till Vägsamfälligheten (Bilaga V4) 

11. Styrelsens förslag till Årsmötet (Bilaga V5) 

12. Styrelsens förslag till budget samt beslut om årsavgift (Bilaga V6)  

13. Val av styrelse, revisorer och valberedning för 2020-2021 (Bilaga V7) 

14. Övriga frågor 

15. Meddelande av plats där årsmötesprotokollet hålles tillgängligt. 

16. Mötets avslutande 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V1 

Styrelsens verksamhetsberättelse för arbetsåret 2019-2020 
 

Styrelse och revision vald vid årsmötet 2019 
Ordförande/ledamot Johnny Jørgensen 
Kassör/ledamot Jan Gisslén 
Ledamöter Leif Öhman, Göran Persson, Kjell Ekström, Maria Rundberg, Anders 

Helenefors 
Suppleanter  Tomas Hedberg, Lars Bohlin 
Revisorer  Birgitta Sjöberg, Göran Larson 
Revisorssuppleant Ulrika Jakobson 
Ombud för Kärrs vägf. Christian Nilsson 
Valberedning  Karin Östlund, Irene Krohn, Majlis Gyllhem 
 
Sammanträden 
Vägsamfälligheten har haft ett ordinarie årsmöte den 15 juni 2019. 
Styrelsen har haft sex protokollförda styrelsemöten, fem av dessa tillsammans med styrelsen för 
Tomtägareföreningen och ett utan. Vid det konstituerande styrelsemötet valdes Leif Öhman till 
sekreterare och Göran Persson till vägfogde för verksamhetsåret. 
 
Verksamhet 
Under detta arbetsår har behovet av underhåll av vägunderlaget återigen varit minimalt. Sandning 
under vintern, kantklippning och sopning på våren har skett som tidigare. Kantklippningen blev dock 
utfört mycket senare än önskat, och styrelsen har påtalat för entreprenören att detta inte får hända 
igen. 
 
För att hålla nere hastigheten i området kollade styrelsen upp på möjligheten av att ha fasta 
farthinder i området i stället för de tidigare lösa hinder. Detta visade sig vara en väsentligt bättre, 
billigare och mer hållbar lösning, som dessutom kräver mindre underhåll från föreningens sida. 
Därför beställde styrelsen in 5 fasta farthinder som skulle placeras enligt tidigare önskemål och 
beslut från årsmötet. Dessa farthinder installerades av Svevia i maj månad. De ”gamla”, lösa hindren 
kan placeras ut på andra ställen där det har uttryckts önskemål om farthinder, men där vägens läge 
inte tillåter placering av ett fast hinder. 
 
Styrelsen beslutade att i samband med installationen av farthindren, skulle 30 km/t zonen utökas till 
att även omfatta sträckan från brevlådorna utanför området fram till Tomtområdes-skylten. 
 
Svevia skötte vinterunderhållet igen i år, och återigen till styrelsens tidfredsställande. De gav 
dessutom samfälligheten ett erbjudande om att de kunde sköta vinterunderhållet utan prishöjningar 
under tre år om föreningen i förväg ville binda sig för denna treåriga period. Detta gick styrelsen med 
på. På grund av den extremt milda vintern blev räkningen för snöröjning i år dessutom väsentligt 
mindre än budgeterat. 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

 
 
 
 
Ekonomisk förvaltning 
Den ekonomiska förvaltningen framgår av separata redovisningar. Se Bilagorna V2 och V3. 
 
 
Björnnässtrand, 2020-05-16 
 
Styrelsen genom Johnny Jørgensen 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V2 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V3 



             Björnnäs Vägsamfällighet 

 

8 

BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

 Bilaga V4 

Inkomna motioner till Vägsamfälligheten 
 

Det har inte kommit in några motioner från medlemmarna till vägsamfällighetens styrelse i år. 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V5 

Styrelsens förslag till Årsmötet 
 

Förslag angående upprättelse av en vägfond för framtida underhållsarbeten 
 

Det åligger styrelsen att förbereda en framtid när vi behöver göra större underhållsarbeten på 

vår väg. 

Av den anledningen föreslår styrelsen att vi inrättar en vägfond, på samma sätt som 

tomtägareföreningen har en vattenfond. Vi behöver tydligare se hur mycket vi har avsatt för 

sådana underhållsarbeten, inte bara att vi har pengar på banken. 

Det är styrelsens sak att i budgeten sätta av lämpligt belopp till denna vägfond. Styrelsen 

bestämmer sedan vid budgetårets slut hur mycket som kan sättas av till vägfonden, i första 

hand beroende på hur mycket snöröjningen under vintern har kostat. 

Den gångna vintern frigör mycket pengar att sätt in i vägfonden, andra år kan det i värsta fall 

inte bli några pengar över. 

Styrelsen föreslår att vi inrättar en vägfond och att vi av det gångna årets överskott avsätter 

200000 kronor till denna vägfond. 

Då vi redan har gjort budgeten för 2020-2021 utan någon avsättning så blir den första 

budgeterade avsättningen i budgeten för 2021-2022. 

Däremot kan vi hoppas på en inte allt för jobbig vinter så kan vi ta en del av ett överskott för 

2020-2021 och överföra ett belopp till vägfonden. 
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V6 

Björnnäs Vägsamfällighet   BUDGET 2020-2021 
 

 

Observera: Arvoden från arbetsåret 2019-2020 betalades på grund av Corona ut EFTER årets bokslut 

hade gjorts, och det kommer därmed att bli dubbelt arvode på arbetsåret 2020-2021  
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BJÖRNNÄS VÄGSAMFÄLLIGHET ÅRSMÖTE 2020 

Bilaga V7 

Valberedningens förslag till styrelse, revisorer och ny valberedning 
 

Ordförande  Johnny Jørgensen Omval för 2 år 

Kassör  Jan Gisslén  Omval för 2 år 

Ledamot  Leif Öhman  1 år kvar 

Ledamot  Anders Helenefors 1 år kvar 

Ledamot  Kjell Ekström  1 år kvar 

Ledamot  Lars Bohlin  Omval för 2 år 

Ledamot  Marika Ljungdell Nyval för 2 år 

Suppleant  Tomas Hedberg Omval för 1 år 

Suppleant  Eva Sparre  Nyval för 1 år 

Ombud för Kärrs vägfören. Christian Nilsson Omval för 1 år 

 

Revisor  Birgitta Sjöberg Omval för 2 år 

Revisor  Göran Larson  1 år kvar 

Revisorssuppleant Ulrika Jakobson 1 år kvar 

 

Valberedning  Karin Östlund  Omval för 1 år 

Valberedning  Irene Krohn  Omval för 1 år 

Valberedning  Majlis Gyllhem Omval för 1 år 

 

 

Kandidater till styrelsen ut över valberedningens förslag: 

Ledamot  Göran Persson Omval för 2 år 

 

 


